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Képviselőcsoportja

Írásbeli kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Mit tettek eddig az erőszakhullám ellen?” címmel a Házszabály 91 . §-a alapján
kérdést kívánok benyújtani Dr. Draskovics Tibor igazságügyi és rendészeti miniszterhez .

A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

A közelmúlt súlyos erőszakos cselekményei, különösen a nagycsécsi, majd pécs i
tragédiák után a közvélemény gyors intézkedésekért, tájékoztatásért és szervezet t
bűnüldöző munkáért kiáltott. A magam részéről is fontosnak tartom, hogy ne hagyju k
félelemben a vidéki lakosságot, biztosítsuk, hogy érezzék: az illetékes hatóságok mindent
megtesznek nyugalmukért, a rend helyreállításáért .

Ön a legutolsó tragédiák után határozott ígéretet tett arra, hogy speciáli s
nyomozó csoport fog alakulni, megszervezik ennek együttműködését a megyei illetékes
szervekkel.

Kérdezem tehát : Mi történt eddig?
Létrejött-e a speciális csoport?
Van-e olyan közölhet ő eredmény, amely nem zavarja
meg a nyomozás további folytatását ?

Várom válaszát .

Budapest, 2008 . december 19 .

Farkas Flórián

Fidesz – Magyar Polgári Szövetség
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